
ÇColálaborar� en una candidatura per l«Empord�È

Expresident del consell comarcal de l'Alt Empord� i exalcalde de La

Jonquera

CARME VILË

Jordi Cabezas, com a president del Consell Comarcal

de l'Alt Empord�, va liderar i defensar la candidatura empordanesa

a Patrimoni de la Humanitat. Continua pensant que �s viable, per�

aposta per donar supor t al nou projecte de Figueres.

La candidatura a la Vessant Mediterr�nia dels Pirineus Orientals es

va retirar al darrer moment, per qu� es va quedar al calaix?

Hi havia dif icultats en el projecte, s'havia de modif icar perqu� de la

manera que estava presentada, era massa gran. Despr�s de

retirar-la hi va haver contactes amb els assessors, i �s cer t que no

s'ha modif icat, per� continua a la llista de les candidatures

espanyoles i en el moment que el Consell ho consider�s opor t� es

podria tirar endavant.

ÀPensa que seria viable?

S�, per� s'hauria de modif icar molt i limitar l'espai.

ÀQu� van valorar negativament?

Era massa gran l'�rea, tamb� hi havia problemes de

concentracions urban�stiques, per exemple Empuriabrava entremig

dels Aiguamolls i Cap de Creus o Por tlligat a Cadaqu�s que no els

acabava d'agradar als inspectors. Hi havia tamb� perills que no

estaven prou especif icats com els molins de vent, per� hi havia

possibilitats de reformar-la.

ÀPer qu� no inclo�a el Museu Dal�, per� s� altres par ts del patrimoni

cultural?

No hi era perqu� la proposta era sobre el paisatge, el transfronterer, entre l'Albera, Cap de Creus, i els

Aiguamolls i incorporava tot el patrimoni hist�ric, rom�nic i natural, i es parlava de pintors, tamb� de Dal�, per�

era m�s de passada, no formava par t del projecte.

ÀCom valora la proposta f iguerenca?

Penso que �s molt bona la idea d'en Santi Vila, amb qui ja he parlat, estic disposat a colálaborar perqu�



l'Empord� com a m�nim tingui una candidatura, potser la proposta es podria ampliar incloent temes paisatg�stics.

�s molt interessant recuperar la idea que alguns dels patrimonis culturals o paisatg�stics a l'Alt Empord� siguin

Patrimoni de la Humanitat.

Se n'han presentat diverses, l'Escala encara est� pendent.

Continua estant a la llista per� �s m�s complicat, de tema grec i rom� n'hi ha moltes a la Mediterr�nia. Aquesta

d'en Dal�, si s'amplia amb altres temes, podria ser bona i f�cil d'aconseguir.

Qu� creu que suposaria per a la comarca tenir una candidatura?

Hi ha molt�ssima gent al m�n que viatja en funci� d'aix�, �s un valor afegit, seria un gran valor dir que a m�s de

tot el que t� l'Empord� �s Patrimoni de la Humanitat.
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